Ms. Lee Charitable Scholarship 2023/24
2023/24李女士慈善獎學金 
About This Scholarship
In memory of Ms. Lee, her family members donated to make available of the scholarship for award to university students from Hong Kong who studying in United Kingdom. The Ms. Lee Charitable Scholarship aims to support and encourage needy students from Hong Kong to excel in tertiary education. Applicants must also:
· be studying a full-time undergraduate bachelor degree in the UK in 2023-24 academic year;
· share about their hardship and adverse changes in their circumstances to pursue education; and
· be the shortlisted applicants of the Bonham Tree Scholarship who were invited to the Final Selection Day in the past or current cohorts.
One awardee will be selected by the scholarship donor. The scholarship amount is £1,000 and will be disbursed by the Committee of Bonham Tree Scholarship in March 2024.

有關本獎學金
為紀念李女士，其家人特設本獎學金獎勵就讀大學的香港學生。李女士慈善獎學金旨在支持並鼓勵有需要的香港人完成高等教育。申請者必須：
· 於2023-24學年期間，在英國就讀全日制學士學位課程；
· 闡述自己在困難或突變處境中繼續完成學業的經過；及
· 歷屆或現屆葉榕獎學金決選入圍者。
獎學金捐款人會甄選一名得獎者。獎學金金額為£1,000，經由細葉榕獎學金團隊於2024年3月發放。


Instructions
1. Application deadline is 15 March 2024.
2. Please complete this form in Traditional Chinese.
3. Please fill in your school information in the designated place below. DO NOT INCLUDE YOUR NAME in this personal statement.
4. Please name your completed form as "EnglishFullName_MLScholarship.pdf" e.g. "ChanTaiMan_MLScholarship.pdf".
5. To ensure the security and confidentiality of the information submitted, you must submit your application through your Protonmail account, so that all contents are protected by end-to-end encryption. Applicants who do not have Protonmail account should set up an account at https://proton.me/.
6. Please use Protonmail to submit all your application documents to sch.bonhamtreeaid@pm.me.
注意事項
1. 申請截止日期為2024年3月15日。
2. 本自述書須以中文撰寫。
3. 請在指定位置填上你的學校資料，切勿在本自述書內提及你的名字。
4. 請以PDF格式存檔及以「EnglishFullName_MLScholarship.pdf」命名。例如：「ChanTaiMan_MLScholarship.pdf」
5. 為確保提交的資料安全地保密，你必須以 Protonmail電郵帳號遞交申請， 以確保所有內容傳送過程均受點對點加密保護。如申請者未有 Protonmail電郵，可以到 https://proton.me/ 建立免費的 Protonmail 電郵帳號。 
6. 請將所有指定申請文件透過Protonmail電郵至sch.bonhamtreeaid@pm.me.






School Information 學校資料
	University 大學名稱:

	Course 修讀課程:

	Year of Study 年級:


Personal Statement 自我陳述
Please write in no more than 1,000 words in Traditional Chinese to share your experience as a university student from Hong Kong to study in the United Kingdom. 
請以不多於一千字中文，闡述你由香港到來英國就讀大學的求學經歷。
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